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Írásbeli választ igénylő kérdés
Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Urhoz :

„A pályázati kiírásokról . . . 2 .”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönettel vettem „A pályázati kiírások . . .” című írásbeli kérdésemre adott válaszát, azonban úgy érzem,
hogy Ön félre értette, vagy félre akarja érteni az eredeti kérdésemet . A szóban forgó felvetés arról szólt, hogy
kézhez kaptam a Vidékfejlesztési Minisztérium Parlagfű elleni védekezési stratégiáját, melyben arról írnak,
hogy a megelőzés szempontjából a legfontosabb az oktatás, az ismeretterjesztés és az oktató-tájékoztat ó
jellegű kommunikáció, a földhasználókon túl a társadalom széles rétegei számára . A kommunikációs
kampány részletes kidolgozására, a médiában és a nagyobb tömegeket megmozgató rendezvényeke n
(futóversenyek, sportrendezvények, fesztiválok) való megjelenés szervezésére, a háttéranyagok (film ,
szóróanyag) elkészítésére pályázat kiírására kerülne sor .
Tehát az említett stratégiában, melyet Ön aláírásával is elfogadott, említenek egy önálló kommunikáció s
kampányt, melyről a fentebb leírtakat lehet tudni. A kérdésem arra vonatkozott, hogy az ehhez tartózó
pályázati kiírásról mit lehet tudni . Ezzel szemben Ön a már múltnak nevezhet ő , lezárult „Parlagfű-mente s
település” című pályázatról adott tájékoztatást, mely önkormányzatoknak szólt, els ősorban lakossági
mechanikai gyommentesítése kampányok szervezésére, véd őfelszerelés- és eszközök beszerzése céljából .

Így ismételten kérdezem Miniszter Urat :

Mikor, kiknek, milyen tartalommal, mekkora összegben tervezik a kommunikációs kampányho z
tartozó pályázatok kiírását?
Hol lesznek megtekinthetőek a szóban forgó pályázati kiírások?
Miként kívánják támogatni a civilek munkáját a parlagfű elleni küzdelem terén ?
Vagy esetleg változott valamilyen körülmény és mégsem kívánnak kommunikációs kampányt ,
ennek részeként például nagyobb tömegeket megmozgató rendezvényeket stb . szervezni?
Amennyiben nem kívánnak ilyen kommunikációs kampányt csinálni, miért nem tartjá k
ígéretüket?

Tisztelt Miniszter Úr, bizonyára nem vette észre, hogy a parlagfű-szezon kellős közepén vagyunk és Önök
még mindig csak kitérő válaszokat adnak és mellébeszélnek . Kérem gondolkozzon el rajta, hogy tettek-e
valamit ebben az évben a pollenszám drasztikus csökkentése érdekében, mert csaknem 2 millió ember várj a
ez ügyben válaszát .

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2011 . augusztus 25 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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